
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 
Hallituksen kokous 32/2014 
Aika: 4.12.2014 klo 09.30 
Paikka: T-Talo, A142 
Paikalla: Mikko Latva-Käyrä, Tiitu Lahti, Reetta Arokoski, Aleksi Pyykkönen, Atte Keinänen, 
Aleksi Talsi, Tomi Laakso, Eeva Siika-aho 
Puheenjohtaja: Tomi Laakso 
Sihteeri: Eeva Siika-aho 
 

1. Kokouksen avaus 
Avattiin kokous ajassa 9.36. 
 

2. Kokouksen päätösvaltaisuus 
Todettiin, että paikalla on tarvittava määrä hallituksen jäseniä sekä kokouskutsu on lähtenyt 
ajoissa. Todettiin kokous päätösvaltaiseksi. 
 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 
 
Valittiin pöytäkirjan tarkastajiksi Atte Keinänen ja Reetta Arokoski. 
 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 
 
Lisättiin 16.4 Mopo sekä 15.3 BMI. Hyväksyttiin esityslista muutoksineen kokouksen 
työjärjestykseksi. 
 

5. Ilmoitusasiat 
Atte toi popsittavaa, namnam. Uusin Tisle. Uusin Kvantti. Uusi Wuorikautiset. 
 

6. Hyväksyttävät laskut 
Humpsvakar 450,0e Infoähkyn esiintyminen.  
Tietokilta 6,5e dekaanin kukat.  
Reetta Arokoski 368,80 Haalarisitsien tarvikkeita.  
Eeva Siika-aho, 150e, AA-sitsien ruusut (Comptel maksaa).  
Anna Valaja, 12,35 Unskin pitkän tarvikkeita.  
Tiitu Lahti 840,40 Infoähkyn tarvikkeita.  
Pinja Hokkaselle 71,50 Infoähkyn kokkaritarvikkeita.  
Katriina Heiskanen 9,90 Purkusession tarvikkeita.  
Niklas Nisén 229,90 Pleikkaritarvikkeita.  
 

7. Mitä kuuluu? -kierros 
Mikko: Vähän on ollut rankkaa. Voisi nukkua vähän enemmän. AA-sitsit+Vujut+risteily on aika 
kova kombo. 
Reetta: Carting krapulassa on parasta ikinä! Sai laskettua mätkyjänsä puoleen! Mutta unohti 
maksaa ajoissa, mikähän se summa mahtaa nyt olla? 
P-Aleksi: VK:n vujut olivat hyvät ja monipuoliset. Käyttis saatiin hyvällä ja tehokkaalla 
ryhmätyöllä päätökseen! Joulun odottelua. 
Atte: Kuuluu sekä hyvää, että huonoa. Wähiksen kanssa pientä jännitystä. Lauantaina oli 
Hectorin konsertissa, siistii! Koulukin rauhottuu. 
Egu: Väsyttää. Reissu lähestyy, mutta jouluna saa sitten nukkua. 
Tomi: Kuuluu hyvää. Viime viikolla teki kouluhommia enemmän kuin on aikoihin tehnyt, tuli hyvä 
mieli. Tää viikko mennyt pleikkarin ääressä. 



AleksiT: Viime viikko oli aika kovaa puristamista. Joulua odotellessa. 
Tiitu: Kuuluu ihan hyvää. Joulukuussa saan kandin tehtyä, leikkinyt ahkeraa opiskelijaa! 
 
Käytiin läpi kohta 9 Phuksiasiat. 
 
 

8. Talous- ja hallintoasiat 

1. Killan lippu 

Ei uutta. 

 

2. Uudet jäsenet 

Mikko Rajala liittyi Athenen jäseneksi VK:n vujujen jatkoilla #tahdon 

 

3. Toimareiden kuulumiset (OTMK, liikuntavastaavat) 

Eilen oli nahkatorstai! Tosi paljon jengiä, siistii! Nyt on Siistii! Liikkujat liikkui menneellä viikolla ja 

liikkuu tulevaisuudessakin. 

 

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Aleksi voisi pistää muistutusta kulukorvauksista. 

 

9. Phuksiasiat 

1. Phuksien kuulumiset 

Phuksit olivat risteilemässä. Periodin loppu aiheuttaa koulupainetta, mutta yleisesti kaikille 

kuuluu hyvää. 

 

2. Nelikiltacruise 30.11.-2.12. 

Laivapoliisit eivät haitanneet menoa. Ylilyönneiltä vältyttiin, yhtä lukuunottamatta. Käsiteltiin. 

 

3. KV-opiskelijat 

Putsiinille mailia haalareista ja aikatauluista, mutta vastausta ei ole kuulunut. Lakuista 

muikkaria, nimet tulee vielä tarkistaa, jotta saadaan kaikki menemään nappiin. Kun haalarit 

saapuvat, tehdään ulkkareille jonkin sortin athenelaisuus/teekkariuskoulutus tai kaste, mutta 

konsepti on vielä suunnittelematta. 

 

4. Kipparinvartit 

Huomenna jatkuu, 13 kipparin varttia jo pidetty aikaisempina viikkoina. Ollut tosi jees jubailla.  

 

5. Hengailuilta 9.12. 

Huutelua Athenen facebookkiin. Haalarimerkkiompelua, lautapelejä ja nyyttärimeininkiä. 

 

6. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, KV-vastaava, WappuHali, ISOt) 

ISOja oli paljon risteilemässä. 

 

7. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Päivämääriä alkuvuodelle on FTMK:n kanssa katsottu läpi. Talvipäivä pidetään 20.1. 



 

Aleksi Talsi poistui 10.15. 

 

10. Opintoasiat 

1. Uuden DI-ohjelman tilanne 

Koulutusneuvoston kokouksessa hyväksyttiin ehdotus uudesta DI-ohjelmasta. Tomi oli hienosti 

kartalla, hyvä Tomi! Ensi viikolla PAKin kokoukseen hyväksyttäväksi, hurraa! Tänään 

infotilaisuus, uusi DI-ohjelma käynnistyy ensi syksynä. Mikko spämmii facebookkiin, että jengi 

muistaa mennä infotilaisuuteen. Uuden dipan teknisyysvaatimus on 50op, diplomityö mukaan 

lukien, eli 20op teknisiä opintoja mukana. Vaikutti Tomin mukaan hyvältä setiltä. 

 

2. Koulutusneuvosto 

Dekaanit ovat päättäneet, että koulutusneuvostot säilyvät erillään. Erittäin hyvä juttu, hurraa 

kopo! 

 

3. Toimareiden kuulumiset (hallopedit, SCI-vastaava) 

Perusjoulut lähestyvät. 

 

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Halloped-haut päättyivät. Pyritään vielä korjaamaan yksi vahingossa väärään hakukohteeseen 

mennyt hakemus. 

 

Pietarin aloitteesta pidetään alkuvuodesta Emeritus-opishengailu, jossa vanhat opikset 

voitelevat Emmin. Kuulostaa tosi hyvältä! 

 

11. Ulkosuhteet  

1. Vuosijuhla 14.11. 

Meni. Valvottaa edelleen Tiitua, laskuja ripottelee vielä! 

 

2. Joulukortit 

Tiitu puuhastelee sunnuntaina, niin saadaan maanantaina postiin ja ketolle. Firmoille samalla. 

Keskusteltiin, keille kaikille voisi lähettää. Ensi vuodeksi voisi linjata korttitoimikunnan, joka 

koostuu ystävänpäivä- ja joulukorttivastaavista. 

 

3. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatoimikunta, hupiministeri) 

- 

 

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Tiitu on jutellut seuraajan kanssa kevään tapahtumista. 

 

12. Tapahtumat 

1. AA-sitsit 27.11. 

Oli ja oli hauskaa! Kiitos Comptel! Ja kiitos Miikka! 

 



2. Perusjoulu 10.12. 

Järjestetään. Fabo-event on pystyssä.  

 

3. Hallitussitsit 12.12. 

Tiitu voi jeesata alkujärjestelyissä, muttei kerkeä sitsaamaan. Egu ei pääse. Atte ei ehkä pääse. 

Jaettiin osa-alueittain vastuut paikalle pääsevien kesken: 

 

Mikko, P-Aleksi: Alkuruoka 

Miikka, AleksiT, Emmi: pääruoka 

Reetta, T2: Jälkkäri 

Tomi: Plassi, koristelu 

Reetta: Varasto 

Eeva: Ilmoittaa, että olkkari ei ole käytössä! 

 

Siirryttiin kokoustauolle 11.01. 

Jatkettiin kokousta 11.05. 

 

4. HalPerse 

Pidetään 16.-18.1. Katsotaan mökkiä, Tomi tsekkaa TF:n mökin sekä AK:n majan, P-Aleksi 

kysyy uudelta hallitukselta. 

 

5. Killanvaihto 

Uusi hallitus järjestää.  

 

6. Toimareiden kuulumiset (pikku-IE, lukkarit) 

Vikat sitsit takana, wohoo! Lukkarit ovat alkaneet järjestämään vaihtoa. 

 

7. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Uutta IE:tä on nyitty hihasta oikein olan takaa. Lounaat sovittu ja testamentti siirretty!  

 

13. Tiedotusasiat 

1. Kukka 

Valmistuu killan pikkujouluihin. 

 

2. Nettisivujen päivitys 

Vesa ATK-partiosta korjasi toimari- ja hallituslistaukset sekä tapahtumafeedin. 

 

3. Inf.tkk.fi 

Ei uutta. 

 

4. Ilmomasiina 

Ei uutta. 

 



5. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, historioitsija, valokuvaajat, Kukan 

niittäjät, kiltalehden toimittajat, ATK-partio, ulottuvuusvastaava) 

Ei uutta. 

 

6. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Emmi on jutellut Helinän kanssa. 

 

14. Yrityssuhteet 

1. Yrityssuhteiden tilanne 

Tammikuussa CV-ja Linkedin-klinikkaa konsulttilafkoja 

 

2. Pleikkaritarvikkeet 

Hyväksyttiin ohjaimien ja muutaman pelin laskut kohdassa 6. 

 

3. Sponssitarpeita ensi vuodelle 

Ei tietoa Miikalta 

 

4. Toimareiden kuulumiset (Yrityssuhdetiimi, TEK-kiltayhdyshenkilö, Marathon-

toimikunta) 

Ei tietoa Miikalta. 

 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Seuraajaa briiffattu. Jooelilla on hyviä uusia ideoita, Miikka kokee tämän hyväksi. Tulevaisuus 

näyttää valoistalta! 

 

15. Muu toiminta 

1. Tietokonetarrat 

Atte koittaa tinkiä, ovat hirveen kalliita! 

 

2. Museon tuoli 

Siellä se odottelee askartelijaa. 

 

3. BMI 

Keskusteltiin IE:n roolista BMI-sitseillä. 

 

 

16. Muut esille tulevat asiat 
1. Itsenäisyyspäivän soihtukulkueen lippuairue 

Mukaan ilmoittautuneet Johanna, Matti “Masa”. Yksi tyyppi täytyy rekrytä vielä.  
 

2. Viimeinen kokous 
Maanantaina 22.12.! 
 

3. Seuraajien perehdyttäminen 



Aloittakaa jo testamenttien kirjoittaminen! Käykää vähintäänkin juttelemassa seuraajien kanssa. 
Muistutelkaa testamenteista omia toimareita! 
 

4. Mopo 
Myydään varaosiksi. Reetta hoitaa.  
 

17. Seuraava kokous 
Foodlataan. Dedis lauantaina 6.12. klo 23.59. Egu nostaa Facebookissa! 
 

18. Kokouksen päättäminen 
Päätettiin kokous ajassa 11.44. 
 

 

Pöytäkirjan tarkastajat: 
         
    
     
_______________________     _______________________  
Reetta Arokoski      Atte Keinänen 
 
 
Puheenjohtaja ja sihteeri: 
 
 
 
_______________________     _______________________  
Tomi Laakso       Eeva Siika-aho 
 

 


